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1. Prezidiálny šéf MŠO dr. Kudrnovský vyslovil 
námet, aby PŠO poslalo do Prahy podkutého odbor
níka v slovenských školských veciach, ktorý by po
drobnejšie poinformoval prednostov odborov a od
delení MSO o slovenskom školstve a jeho problé
moch.

2. MŠO chce poslať niekoľko vyšších úradníkov 
z českého školstva na neoficiálnu kultúrno-školskú 
návštevu na Slovensko. MŠO by dalo k dispozícii 
asi 3 autá pre návštevu týchto pánov v Bratislave 
a iných slovenských mestách, kde by prišli do styku 
so slovenskými školskými a kultúrnymi pracovník
mi a priamo na mieste by sa zoznámili so sloven
skou školskou problematikou.

Prosím, aby sekcia venovala týmto veciam nále
žitú pozornosť. Bol by som za to, aby do Prahy na 
výklad o školských veciach slovenských išiel pred
nosta sekcie A, poprípade ešte niekto s ním, a aby 
sám predniesol výklad o školských problémoch.

K bodu 2. navrhujem, aby sa ihneď poinformova
la sekcia A, čo by si priali zástupcovia MŠO na Slo
vensku vidieť (ktoré odbory, ktoré kraje atď.) a po
dľa toho vypracovala plán zájazdu. Hosťom popri 
pekných výsledkoch budovateľskej práce na poli 
školstva bude treba ukázať i naše mizérie, menovite 
čo sa týka umiestnenia škôl. Okrem toho by bolo 
užitočné, keby sme vedeli v čase zájazdu niekde

Predseda sekcie A PŠO O. Pavlík realizoval poverení
kove inštrukcie v Prahe i pri návšteve delegácie MŠO 
na Slovensku. Osobný kontakt pracovníkov školskej sprá
vy oboch národov bol úspešným diplomatickým ťahom 
proti ministrovi Stránskemu a podporil stanovisko PŠO 
k návrhu školského zákona.
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usporiadať učiteľskú konferenciu, na ktorú by účast
níci exkurzie prišli.

Prosím, aby tieto veci sa začali realizovať hneď, 
tak, aby do konca školského roka sme ich mohli 
uskutočniť. Myslím, že pri zájazde prednostu sekcie 
A do Prahy mohol by on v mene PSO pozvať exkur
ziu predstaviteľov MŠO na Slovensko.

Povereník: 
L. Novomeský
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